

### 學生會幹事會選舉投票

Vote Casting Activity of the College Student Union Executive Committee 25/2/2011



學生會幹事會選舉投票於2011年2月25日結束，當天下午選舉委員會邀請院長馮國培教授（左五）、書院輔導長王香生教授（左四）及院務主任李雷寶玲女士（右三）擔任監票嘉賓。結果候選內閣「聯曙」以六百四十三張信任票順利當選第四十九屆學生會幹事會，書院謹此致賀。

The vote casting activity of the College Student Union Executive Committee was concluded on 25 February 2011, and the ballot counting ceremony followed immediately that afternoon. The Elections Committee invited Professor Fung Kwok-pui, College Head (fifth from left), Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (fourth from left) and Mrs Christina Li, College Secretary (third from right) as the honorable guests. The Cabinet of "Shinion" was successfully elected as the 49th Executive Committee of the Student Union with 643 supporting votes. Our heartfelt congratulations to "Shinion"!

Christina Li, College Secretary (third from right) as the honorable guests. The Cabinet of "Shinion" was successfully elected as the 49th Executive Committee of the Student Union with 643 supporting votes. Our heartfelt congratulations to "Shinion"!

### 2010-2011 年度聯合書院岑才生學長計劃中期經驗分享暨燒烤同樂日

United College Shum Choi Sang Mentorship Programme-Sharing Session cum BBQ 26/2/2011



學長和學員齊齊享受燒烤樂趣。

Mentors and mentees enjoyed a warm barbecue gathering.



學長和學員出席於大埔白鷺湖互動中心舉行的書院學長計劃經驗分享會。

Mentors and mentees attended the UC Mentorship Programme sharing session at the Lake Egret Nature Park in Tai Po.

### 聯合苑落成卅五周年慶祝會

United College Staff Residence 35<sup>th</sup> Anniversary Celebration 26/2/2011



新舊住客及家屬於聯合苑前大合照，濟濟一堂。

Former and current tenants and family members posed a group photo in front of UC Staff Residence.



院長馮國培教授（左）、書院桂冠學人高錕教授（中）及教職員宿舍管理委員會主席陳毅恒教授主持切燒豬儀式。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (left), Professor Charles K Kao, College Distinguished Laureate (centre), Professor Chan Ngai-hang, Chairman of Staff Housing Committee conducted the pig cutting ceremony.